

Date: 07/03/2022  
Number: 305/2022

Messrs. Jordan Securities Commission  
Disclosure Department  
Amman- Jordan

Greetings,

In Accordance with article 43/D of the Securities Law No. 18 of the year 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards of 2004, and following the issuance by Capital Bank of Jordan of Additional Tier 1 Capital (perpetual bond) in the amount of 100 million USD as per the disclosure of Capital Bank on 22/02/2022, kindly note that the perpetual bond is now registered with the Dubai Financial Services Authority (DFSA) and has been listed on NASDAQ/Dubai on 03/03/2022.

With our highest esteem,

Chairman of the Board of Directors  
Bassem Khalil Al Salem



التاريخ: 2022/03/07  
الرقم: 2022/305/أ

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين  
عناية السادة / دائرة الإفصاح المحترمين  
عمّان - الأردن

تحية واحتراماً وبعد،

عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، ولاحقاً لقيام بنك المال الأردني بإصدار سندات الشق الأول (رأسمال إضافي) (Perpetual Bond) بقيمة (100) مليون دولار حسب ما تم الإفصاح عنه بتاريخ 2022/02/22، فإننا نود إعلامكم بأنه قد تم تسجيل أسناد القرض المشار إليها لدى سلطة دبي للخدمات المالية DFSA وتم إدراج هذه الأسناد في بورصة ناسداك دبي بتاريخ 2022/03/03.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

رئيس مجلس الإدارة  
باسم خليل السالم

